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Aanwezigen 

Aanwezig: Inge Vekemans, Dieter Vanleeuw, Eveline Vanaelst, Dirk Verheyden, Daan Vanhooreweghe, 

Maarten De Strycker, Noura Bouzid 

Verontschuldigd: Mieke Segers, Annemarie Moerman, Lilyana Topuz 

 

0 Agenda 

1. Verslag vorige vergadering 

2. Corona 

3. WG ouderbetrokkenheid 

4. Herfstfestijn 

5. Afvalbeleid Scheppers 

6. Schermtijd 

7. Varia punten 

1 Verslag vorige vergadering 

• Geen opmerkingen op het vorige verslag 

• Khadija heeft de ouderraad verlaten. Mouaad en Sumaya zitten niet meer op Scheppers 

aangezien ze verhuisd zijn. 

• Noura is nieuw in de ouderraad, welkom Noura. 

• De foto’s van de ouders staan online op de website. 

• Mevr. Vekemans heeft feedback gegeven op een aantal punten aangehaald in ver vorige 

vergadering. 

Vuilniswagen in de Katelijnestraat 

Ik heb contact opgenomen met de stad.  Het is niet de bedoeling dat de vuilniswagen daar op 

de spitsuren  aanwezig is. Daar zijn afspraken rond gemaakt. De ophaling is echter  gebonden 

aan een uurschema. Als er ergens een vertraging optreedt dan loopt het schema in de war. 

Mogelijk is dat de reden waarom de vuilniswagen dus af en toe op de spits door de 
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Katelijnestraat rijdt. De stad ging contact opnemen met de afvalmaatschappij en vragen wat 

er fout loopt. Een mogelijke oplossing is een alternatieve route om bij vertraging de 

Katelijnestraat in het spitsuur te vermijden. 

Herfstfestijn 

Het herfstfestijn gaat door als Herfstfestijn aan huis! Er kunnen online maaltijden besteld 

worden die dan afgehaald kunnen worden of aan huis worden geleverd op zondag 25 

oktober, op maandag 26 oktober kan er alleen afgehaald worden. De ouderraad kan 

eventueel een handje helpen bij het uitleveren of het klaarzetten van bestellingen. Een 

verkoop van wafels of dergelijke zou er dan in het tweede trimester komen. 

Communicatie mondmaskerplicht 

Ik heb een aantal collega directeurs gemobiliseerd om de stad te vragen ons te helpen bij de 

communicatie over de mondmaskerplicht. De stad is daar op ingegaan en heeft een flyer en 

affiche gemaakt die we één van de dagen gaan krijgen en kunnen verdelen. 

2 Corona 

• Aanpak Scheppers verdient lof: de school is altijd kunnen open blijven. De 

maatregelen hebben dus tot nu toe goed gewerkt. We moeten blijven volhouden. 

• Er zijn 5 kinderen positief getest op school. Meerdere kinderen hebben wel in 

quarantaine gezeten. De besmettingen vonden wel telkens plaats buiten school. 

• De school kan normaal opstarten op 16/11. Eerder gemaakte afspraken zoals het in 

tijd beperken van de woensdagnamiddagstudie en de organisatie van de studie in 

gezinsbubbels. 

• Het secundair start niet volledig op: dat betekent dat er meer ademruimte is voor de 

kinderen van de lagere school. 

• Er zijn geen grote problemen meer met ouders die geen mondmasker dragen. 

Iedereen lijkt er ondertussen aan gewoon te zijn om een te dragen. Er zijn sinds code 

oranje (toen ouders niet meer op school binnen mochten), geen klachten meer 

gekomen. De afhaling verloopt niet zo vlot als de school zou willen, kinderen moeten 

vrij lang wachten. Voorlopig vinden we geen beter alternatief.  

• Voor de kinderen wijzigt er niet veel. Turnen kan wel, maar met contactloze 

oefeningen. Zwemmen mag niet meer. Buitenschoolse activiteiten mogen niet, maar 

wel als het om sport gaat: fietsen, wandelen. Dus een fietsinitiatie kan de zwemles 

vervangen. Multimove en sportsnacks mogen niet, want klasbubbels mogen niet 

gemengd worden, tenzij buiten. In de winter kunnen we niet garanderen dat we 

altijd buiten kunnen sporten.  

• De feestzaal is beschikbaar voor 5 en 6: zij kunnen in de klasbubbel daar op een 

veilige manier lunchen. De warme maaltijd wordt per gezinsbubbel genuttigd. Bij 

code rood zal er een warme maaltijd meer zijn. 

• Er moet ingezet worden op goede ventilatie, met aandacht dat er effectief een 

luchtstroom wordt gerealiseerd. Dit betekent dat er zoveel mogelijk ramen 

tegenover elkaar worden opengezet en dat zal betekenen dat het voor de kinderen 
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wat frisser zal zijn in de klas. In de nieuwbouw is er een gestuurd ventilatiesysteem, 

daar moeten geen ramen opengezet worden. 

• Mevr. Vekemans heeft geen zicht hoeveel kinderen gebruik hebben gemaakt van de 

opvang van de stad. Geen enkele Mechelse school heeft opvang georganiseerd. 

• De school moet nog wat aanpassen: personeelsvergaderingen mogen niet fysiek, er 

mogen geen externen op school binnen,… 

3 WG ouderbetrokkenheid 

• Er was een actie gepland om ouders een hart onder de riem te steken, maar die is nog niet 

uitgevoerd. Een nieuw moment is tegen de kerstvakantie. 

4 Herfstfestijn 

• Het finale bedrag is nog niet bekend. 

• Het was wel een succes: veel positieve reacties gekregen. 

• De opbrengst zal wel lager zijn want minder inkomsten uit drank en desserts. 

• Het teambuilding aspect voor het lerarenteam is ook minder aan bod gekomen. 

• In het tweede semester volgt er nog een actie, ten vroegste in februari. 

5 Afvalbeleid Scheppers 

• Het afvalbeleid focust vooral op het vermijden van afval op school: geen verpakkingen, 

glazen flessen voor water, … Het moet vermeld worden dat de Covid-crisis wel voor wat 

meer afval zorgt (papieren zakdoeken, mondmaskers). 

• Het afval dat er is wordt gesorteerd. Wel aandacht voor het ontbreken van een compostbak. 

Op school moet fruitafval bij het restafval, thuis in de compostbak. 

• Er wordt niet  gecomposteerd in de lagere school omwille van praktische overwegingen. 

Composteren vergt een grote inspanning: dat moet met de nodige aandacht gebeuren en het 

compost moet een bestemming krijgen. Meester Steven staat ook achter een compostbak op 

school. Dit kan overwogen worden als de speelplaats terug ingericht is. Compost laten 

ophalen bleek in het verleden onbetaalbaar, maar kan nog eens opnieuw onderzocht 

worden. Het afval van de school wordt niet door de stad opgehaald. 

• Keukenafval wordt zoveel mogelijk vermeden door efficiënt te koken, in code oranje moet er 

gereserveerd worden, wat het nog wat gemakkelijker maakt om net genoeg te maken. De on 

herbruikbare overschot gaat in een emmer en wordt opgehaald voor de kippen van de 

vroegere directeur van het middelbaar. 

• Bijna geen PMD omdat er geen verpakkingen worden toegelaten 

6 Schermtijd 

• Kan de schermtijd beperkt worden? Of kan er bewuster mee omgegaan worden? Bv. geen 

filmpjes na de les, een weggevallen turnles toch proberen invullen met beweging. 

• De smartboards worden niet gezien als ‘scherm’, maar als een werkinstrument. Maar het is 

ook voor de school een leercurve. 
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• Ook aandacht voor het gebruik van smartschool. Dat is ook een evenwicht zoeken: voor 

leraren, leerlingen en ouders. Kinderen kunnen onderling chatten op smartschool. Omwille 

van privacy kan de school dat niet meelezen. Men kan zich wel de vraag stellen waar de 

privacy van 8-jarige begint. Als er klachten zijn kan de chat wel gestopt worden.  

• Er is ook sensibiliseringsproject rond sociale media in het 5de en 6de leerjaar. Hierin wordt 

aan de leerlingen uitgelegd wat de gevaren zijn en gaan ze aan de slag met hun eigen 

smartphone. 

7 Varia punten  

• Geen variapunten 

8 Volgende vergadering 

• 12 januari 2021 


